
 

       

 

Møte nr 11 Tingperiode 2014 – 2016 Kombinertkomiteen Norges Skiforbund 

Møte:   Telefonmøte, 7.12 2015, kl 20.15- 21.30 

Til stede: Inge Oftebro, Paul Einar Borgen, Espen Rian, Gyda Enger, Roald Olsen og 

Sverre Rotevatn.  

1. Oppdatering sportlig 

Viktig seier for hele laget 
Langrennsformen for laget er noe under forventet 
Lite timer på snø 
Lite alternativer for trening på snø i Norge 
Tidligere avreise til Ramsau er et alternativ 
Jarl i trening i dag mandag 
Nytt smøreteam fungerer bra. 
Noe under på fart på hoppski 
Sliping i Ramsau 
Nasjonal kvote tok ikke poeng 
Alle team bortsett fra Lillehammer har dårlige forhold 
NC-Granåsen avlyst 
Forsøkes flyttes til Rena 
Langrenn på Trysli 
Folldal går som planlagt 
COC USA. Harald, Audun og Truls reiser på egen regning 
 

2. Skistyret 

Tildeling av konkurranser 
Budsjett 
 
 

3. Jenteprosjektet 

Koordineres med hoppkomiteen 
Gyda samarbeider med Silje i HK 
 



4. Kombilekene 
 
Prosjektplan er under utarbeidelse 
Omprioritering av midler til grener med god talentutviklingsplan 
Mer penger til utvikling av yngre utøvere i utvalgte idretter. SR og PEB orienterer KK 
etter styringsgruppemøte med OLT     SR/PEB 

 

5. Utøveravtaler 
 
Saken rundt forsikring er avsluttet 
Niso betaler 
 

6. Arragement  
 
Kombileken går som planlagt 
Invitasjon sendes ut. JCB følger opp 
Koordinere terminlister med hopp i april 
Videreføre felles samlinger for rekrutter 
 
 

7.  Etiske retningslinjer 
 
Informere hopp om at vi bruker deres retningslinjer   PEB 
Gjennomgang av dette med alle blir gjort på Lillehammer 

8.  Jenteklasse i JNM 
 
Det er jenteklasse på JNM på Rena 
 

9.  Youth Cup 
 
Aldersgrupper 
Født: 2001-2003 Kat 1 
Født: 1998-2000 Kat 2 
Vi stiller med så mange vi vil 
Tre utøvere for gutter dekkes 
Tyskland stiller på alle renn 
Vi bør delta i alle renn 
Vi dekker trener 
Kostnader med reise formidles 
IC koordinere hva vi skal prioritere av tilbud med JCB 
 
 
 
 
Neste KK-møte 12, 11. Januar 



 
 

07.12.2015, ER 


